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Virgil Popescu: Antibiotice Iasi a cerut aviz pentru a produce biocide; OMV

Petrom va solicita saptamâna viitoare

Antibiotice Iasi a cerut aviz pentru a începe productia a doua tipuri de  biocide, iar OMV Petrom va solicita

la rândul sau aviz saptamâna  viitoare, a declarat ministrul Economiei, Energiei si Mediului de  Afaceri,

Virgil Popescu.

"Vestea buna este ca un alt mare producator român, Antibiotice Iasi, a  cerut aviz pentru a produce doua tipuri de

biocide, un gel pentru  populatie, pentru spalatul pe mâini, si biocide pentru spitale. Inclusiv  OMV Petrom va

solicita saptamâna viitoare aviz pentru biocide. Deci  piata începe sa se miste, companiile încep sa se miste si sunt

convins  ca vom rezolva aceasta problema a biocidelor", a spus Virgil Popescu,  duminica seara, la B1 TV.

În ceea ce priveste Farmec Cluj, ministrul Economiei a afirmat  ca saptamâna viitoare va avea avizul si

autorizatia pentru a putea  produce biocide.

"Sunt în discutii, vorbesc cred ca de câteva ori pe zi cu directorul  general de la Farmec. Împreuna cu colegii de la

Guvern am pus în  Ordonanta Militara, daca nu ma însel 4, posibilitatea ca institutele  armatei, respectiv institutul

Cantacuzino sa poata da aceste avize si  autorizatii pentru biocide. Pâna acum procedura era foarte lunga.  Farmec,

ca orice companie de buna credinta, în urma cu doua saptamâni a  aplicat pe Agentia Nationala a Medicamentului

si acolo nu s-au  descurcat. Ne-au contactat, am venit foarte rapid, am vorbit cu  ministrul Apararii, Nicolae Ciuca,

iar saptamâna viitoare Farmec va avea  avizul si autorizatia pentru a putea produce biocide în România", a 

precizat Popescu.
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